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Tento zápis je vyhotoven v upravené verzi  
s ohledem na zákon č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů. 

 
KP-ZM/726/2009/Z/11 

Z Á P I S 
 

z XXXI. zasedání Zastupitelstva města České Budějovice  
konaného dne 10. prosince 2009 od 16:00 hodin v zasedací místnosti zastupitelstva města 
 
 
Přítomni: dle prezenční listiny, která je uložena v sekretariátu zastupitelstva města  
Za opožděný příchod omluven Ing. Miroslav Joch. 
Omluveni: Ing. Jan Boško, Mgr. Pavel Božoň, RSDr. Petr Braný, doc. Ing. Jindřich Čítek, 
CSc., Ing. Petr Lohonka, Mgr. Jana Menzelová, Ing. Ivo Moravec, Ing. Radek Novotný, PhD., 
Mgr. Blanka Procházková, Ing. Ivan Rybníček, Ing. Jan Špika, Mgr. Jaroslava Šporclová,   
Ing. Ivan Tekel. 
 
Zasedání bylo svolané v souladu se zněním § 92 odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích  
(obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, z podnětu zastupitelů města České Budějovice 
ve věci „Dostavby Mariánského náměstí“ – veřejné soutěže na investora vyhlášené radou 
města dne 2. 9. 2009.  
 
Zasedání zahájil a řídil primátor Mgr. Juraj Thoma.  
Z celkového počtu 45 členů zastupitelstva města bylo v zasedací místnosti v době zahájení 
přítomno 30 členů, takže zastupitelstvo bylo schopno jednat a právoplatně se usnášet. 
 
Byl schválen program XXXI. zasedání Zastupitelstva města České Budějovice (30,0,0/30). 
Byla zvolena návrhová komise ve složení: předseda Mgr. Ivan Nadberežný, členové MUDr. 
Lumír Mraček, Helena Sýkorová, Michal Šebek, MUDr. Yvona Závorová (30,0,0/30). 
Primátor Mgr. Thoma navrhl v souladu s jednacím řádem časový limit pro jednotlivé diskusní 
příspěvky v průběhu jednání – předkladatelé materiálu 20 minut, členové zastupitelstva města 
5 minut a občané jedno vystoupení v maximálním rozsahu 5 minut (29,0,0/29). 
Byl ověřen zápis z XXX. zasedání zastupitelstva města – nebyly proti němu vzneseny 
námitky. 
Mgr. Miroslav Bína a Mgr. Rudolf Vodička byli pověřeni jako ověřovatelé podepsat zápis 
spolu s primátorem. 
Pořízením zápisu byla určena Terézia Ollé, pracovnice odboru kancelář primátora. 
Ukončení XXXI. zasedání zastupitelstva města bylo navrženo v 18:30 hodin. 
 
Na úvod zasedání vystoupil JUDr. Mlčoch, který vysvětlil důvody, které vedly ke svolání 
zasedání zastupitelstva města a ve svém vystoupení se soustředil na procesní rámec vyhlášené 
soutěže. Jako druhý z předkladatelů vystoupil Ing. arch. Zdvihal, který ve svém vystoupení 
členům zastupitelstva města popsal způsob vyhlašování soutěží podle soutěžního řádu 
ČKAIT.  
Po vystoupení členů zastupitelstva města se do diskuse přihlásili občané města České 
Budějovice: konkrétní fyzické osoby s názorem nezastavovat Mariánské náměstí – považují 
za důležité zachovat funkci parkování. Konkrétní fyzická osoba vyjádřila podporu soutěži. 
 
1. Podnět zastupitelů ve věci veřejné soutěže na investora dostavby Mariánského náměstí 

vyhlášené radou města dne 2. 9. 2009 (podkladový materiál zastupitelů města (č.jedn. 
KP-ZM/688/2009/M/355) 
Usnesení nebylo přijato (11,0,14/25) 
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Vysvětlivka: v závorce je uveden výsledek hlasování (a,b,c/x), a = počet hlasujících pro, b = 
počet hlasujících proti, c = počet těch, kteří se zdrželi hlasování, x = počet přítomných členů. 
 
2. Diskuse zastupitelé 

Ing. Joch upozornil na projevy vandalizmu a sprejerství v ul. Gen. Svobody. Požaduje 
vyšší dohled městské policie.  

 
3. Vystoupení občanů 

 V tomto bodu nevystoupil s příspěvkem žádný občan města. 
 

XXXI. zasedání zastupitelstva města bylo ukončeno ve 17:45 hodin. 
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U s n e s e n í 

K bodu: Podnět zastupitelů ve věci veřejné soutěže na investora dostavby Mariánského 
náměstí vyhlášené radou města dne 2. 9. 2009 (podkladový materiál zastupitelů 
města) 

 

 
Usnesení ve věci 

vzetí na vědomí 
1. informace o standardních pravidlech a standardních postupech v oblasti architektonických 

soutěží (příloha č. 1 materiálu), 
2. dopisu Ministerstvu vnitra ČR ze dne 10.11.2009, který zaslali předsedové klubů ČSSD, 

KSČM a klubu Zelení a otevřená společnost ve věci zjednání nápravy ve věci usnesení 
rady  č. 1014/2009, 1152/2009 a 1279/2009 (příloha č. 2 materiálu),  

3. obsahu a podpisů první strany petice „Budoucnost Mariánského náměstí v Českých 
Budějovicích je ohrožena“  (příloha č. 3).  

konstatování, 
že rada města postupovala ukvapeně či nesprávně, když vyhlásila veřejnou soutěž na 
investora stavby nazvané „Dostavba Mariánského náměstí“ jako veřejnou soutěž na investora 
stavby dle §§ 281 - 288 obchodního zákoníku.  

a uložení Radě města České Budějovice  
1. zrušit podle bodu 8 zadávacích podmínek veřejné soutěže schválených usnesením rady č. 

1152/2009 na investora stavby „Dostavba Mariánského náměstí“ tuto soutěž, 
2. vypracovat v součinnosti s odbornou i laickou veřejností, s příslušnými komisemi rady či 

výbory zastupitelstva a předložit zastupitelstvu návrh postupu směřujícího k vyhledání 
možností dalšího využití Mariánského náměstí z hlediska dlouhodobé perspektivy a 
významu této lokality pro město, 

3. připravit návrh možností zřízení funkce „hlavního architekta města“ s cílem koncepční a 
systémové koordinace architektonických a urbanistických požadavků a záměrů na území 
města, 

nebylo přijato. 
 
 
Č. Budějovice 10. 12. 2009  
Zapsala: Terézia Ollé 
 
 
Ověřovatelé: 
 
Mgr. Miroslav Bína     …………………………………… 
 
 
Mgr. Rudolf Vodička     …………………………………… 
 
 
Mgr. Juraj Thoma     …………………………………… 
primátor  


